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初心

Aspiration

Our Brand

品牌寓意

从 1993 年开始，我们就一直在建筑陶瓷领域深耕细作，专注于研发、设计和生产瓷砖、陶砖产品。三十年的技艺积累和沉淀，凝聚了老一辈陶瓷人的
智慧结晶，也使得雅山能够站在更高的起点，投入到艺术陶瓷砖的创作中，不断地实现产品进化。
从圆窑，多孔窑，隧道窑，辊道窑等一代代生产设备的更新，从单一的素面砖再到如今个性化的艺术砖设计与生产，从简单的模仿到对产品规格的极限
延伸，再到形状纹路、颜色釉料上的独立创作，我们家族两辈陶瓷人一直兢兢业业，一路砥砺前行。
我们觉得建筑陶瓷产品的设计和生产本身就是一种艺术创作。基于建筑装饰潮流、设计师喜好和市场客户的艺术需求的深刻认知，我们通过专业的制陶
技艺，创造出与众不同的陶瓷砖产品。在这一过程中，我们一直积极地开放式地探索陶瓷材料和其他材料的结合，挖掘产品的边界外延，催生出新的面
状纹路，研发各类釉彩在陶瓷砖上的应用，不断地将新的艺术灵感转化为产品。这是我们在过去三十年里持续在做的事——努力独立创作不一样的艺术
陶瓷产品。

Since 1993, we have been dedicated wholeheartedly in the field of architectural ceramics, with a focus on the research and development, design 
and production of ceramic tiles and clay bricks. With 3 decades of experience and expertise, Artsum pools together the wisdom of the previous 
generation of ceramists, and remain devoted to the creation and refinement of artistic ceramic tiles.
From the round kiln, tunnel kiln, roller kiln and generations of production equipment innovation, from a single plain-surface tiles to the personalized 
art tile design and production, from simple imitation to the ultimate extension of product specifications, and then to the independent creation 
of shapes, patterns, colors, glaze, two generations of ceramists have been remaining dedicated to our aspiration, forging ahead with great 
commitment.
We believe that the design and production of architectural ceramic products is an artistic creation in itself. Based on the insights of architectural 
decoration trends, designers' preferences and customers' artistic needs, we create distinctive ceramic products with our expertise and 
professionalism. We have been proactively and openly exploring the possibility of combining ceramic materials with other materials, extending 
the boundary of our products, creating new patterns and textures, developing the application of various glazes on ceramic tiles, and constantly 
turning new artistic inspirations into real-life products. This is what we have been doing continuously for the past 3 decades --- striving to create 
different artistic ceramic products independently.

English name
Artsum — A collection of Artistic Architectural Ceramics

中文品牌 —— 雅山
雅 —— 是我们追求的美学意境。
山 —— 不仅代表着我们的产品本源来自于泥土，更代表着我们对极致和美永不停息地追求。



Colors

Sizes and Shapes

Texture and Finish

颜色

尺寸和形状

表面纹理

陶土砖是由粘土、页岩等天然材料制成，是历史悠久的建筑产品，直至今日，仍在生产工艺和运用领域上不断地被进化和延伸。雅山秉承着传统的陶砖
生产技艺，不断地研发与创新，因应当今建筑潮流设计和生产高品质的建筑陶砖产品。我们陶砖全系列产品均采用优质的天然粘土，经挤压成型和高温
烧制而成，是环保和安全的墙面装饰材料。雅山陶砖产品持久耐用，具有良好抗冻和抗风化性能，适合于公共建筑、商业和住宅等不同类型的建筑在室
内外墙面上的使用。

Clay brick is made from natural materials such as clay and shale. It is a long-established building product that continues to evolve in terms of 
its production processes and applications to this day. Artsum adheres to the traditional art of clay brick production, and continues to develop, 
design, and produce innovative, high quality architectural clay brick products in response to contemporary architectural trends. Our full range 
of architectural cladding bricks are made from high quality natural clay. Extruded and fired at high temperatures, they are truly environmentally 
friendly and safe wall decoration materials. Artsum brick products are durable, with good frost and weather resistance, suitable for application on 
the indoor and outdoor wall surfaces for various types of buildings such as public buildings, commercial and residential buildings.

Artsum clay brick collection is available in a wide range of colors, from light to dark shades of white, yellow, red, brown, gray, and black, it can 
fulfill the effect of single shades or flashing. Through our raw material formula and kiln firing technology, Artsum bricks can satisfy the sensitive 
and detailed needs of architects for color consistency. Artsum also offers glazed bricks in solid colors, with custom colors available upon request.

The size of Artsum clay brick varies depending on the product line. Each product line features its regular (standard) product size as well as the 
range of sizes that can be produced. Throughout the world, the sizes of brick vary from country to country, and Artsum can produce them in 
custom sizes as required.

The textures of Artsum clay bricks are mainly achieved through mechanical or handmade processes. The conventional mechanical textures 
include natural flat, velour, sandblasted and combed surfaces, while the handmade textures can present more random and natural surface effects.
Artsum's glazed bricks are available in glossy glaze and matte glaze, which can produce more special surface effects when the ceramic glaze and 
the original texture of the brick body are superimposed on each other.

雅山陶砖系列有着丰富的色谱，包括白、黄、红、棕、灰、黑等从浅至深的色调，可实现单一色调或者窑变效果。通过我们的原料配方和窑炉烧制技术，
雅山陶砖可以满足建筑师们在色彩上的敏感细致的需求，且颜色持久不褪色。除自然陶土颜色外，雅山还提供纯色的釉面陶砖，可根据需求定制颜色。

雅山陶砖尺寸因产品系列的不同而有所差异，每个产品系列都有其常规产品（标准）的尺寸以及可生产的尺寸范围。纵观世界范围内，各个国家常规使
用的陶砖尺寸各不相同，雅山可以按照客户定制的尺寸生产。

雅山陶砖的纹理主要包括机械和手工两种工艺，常规机械制纹理有平面、线面、拉毛面、磨砂面等，而手工制纹理则可呈现更多随机、自然的表面效果。
雅山的釉面陶砖提供亮光釉面和哑光釉面的选择，当陶瓷釉和陶砖胚体原有的纹理相互叠加运用，可以产生更多特别的表面效果。
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雅山手工砖产品系列采用建筑陶土行业最原始的手工工艺、创新的配方和现代生产技术，将设计师独一无二的创作灵感转
化为产品。无论是还原过去建筑的痕迹，还是呈现前所未有的创意构想，每一块定制化的手工砖在细节上都将是独一无二的。

Artsum's original intention in developing its handmade antique brick product line was to maximize its integration into 
the designers' creations. By applying the most original handcrafted techniques of the architectural brick industry, 
innovative formulas, and modern production techniques, we aimed to turn their inspiration into products. Whether 
restoring traces of traditional architecture or presenting a creative vision never before seen, each piece of custom 
handmade antique brick boasts uniqueness in its details.

平砖尺寸 (Brick)：240x50x11mm, 200x58x11mm
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手工砖 Handmade Antique Brick
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AC85

手工砖 Handmade Antique Brick
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手工砖 Handmade Antique Brick
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雅山长条砖产品系列突破了传统陶砖的尺寸，砖长可达 500 毫米。细长的砖形经过不同的工法、勾缝、颜色的混搭后，
可为建筑立面带来耳目一新的视觉感受。长条砖产品在颜色、纹理和表面处理等产品设计生产上与雅山其他陶砖系列无异。

Artsum Long Format Brick collection is a breakthrough from traditional brick sizes, with the length of the bricks up to 
500 mm. The slender brick shape can be mixed and matched with different techniques, joints and colors to bring a 
brand new visual experience to the building facade. The product design and production of long format bricks are not 
different from other Artsum ceramic brick series in terms of color, texture and surface treatment.

平砖尺寸 (Brick)： 500x40x15mm, 500x100x50mm, 500x100x40mm, 550x60x42mm
角砖尺寸（Corner）： (190+90)x40x15mm

长条砖 Long Format Brick
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长条砖 Long Format Brick
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长条砖 Long Format Brick
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雅山薄砖是挤出成型的陶土建筑表皮装饰材料，厚度通常在 30 毫米以内，可实现与传统陶砖建筑相同的砖石立面效果，
但更节约资源、降低成本。雅山薄砖产品的使用灵活，安装简易，可以采用湿贴安装、干挂安装、预制安装等多种方式。

Thin Brick Veneer is a terracotta building decorative material made through extrusion molding. Less than 30 mm 
thick, it can achieve the same masonry façade effect as traditional terracotta buildings in a more resource-efficient 
way and comes at a lower cost. Artsum's Thin Brick Veneer products are flexible in use and easy to install. It can be 
used in different construction types and applications (such as precasting).

平砖尺寸 (Brick)：240x60x11mm, 230x52x11mm, 194x57x14mm, 190x57x18mm, 
230x76x11mm, 190x60x14mm, 240x50x12mm, 245x53x12mm, 288x48x15mm, 
200x100x12mm, 200x200x12mm, 200x200x15mm
角砖尺寸（Corner）：(174+50)x60x11mm, (168+50)x52x11mm, (194+92)x57x14mm
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劈开砖 Thin Brick Veneer



劈开砖 Thin Brick Veneer
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劈开砖 Thin Brick Veneer
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在当代的建筑发展潮流中，陶土砖的角色早已经从过去的承重结构演变成为精美的建筑表皮结构，建筑师们通过变换垒砌
逻辑，在特定的建筑中表现陶砖特有的材质肌理，实现千变万化的建筑效果。雅山可以按照项目的砌筑要求，制作成各类
尺寸、形状的实心砖或多孔砖。

As for the contemporary trend of architecture, the role of face brick has evolved from a load-bearing structure to an 
exquisite architectural surface structure. Architects are changing the logic of building to express the unique material 
texture of face brick in a specific building project to achieve a variety of architectural effects. 

平砖尺寸 (Brick)：200x100x50mm, 240x115x60mm, 240x120x53mm, 240x50x40mm, 220x105x50mm, 
215x100x53mm, 215x100x55mm, 215x100x65mm, 215x100x68mm, 230x55x53mm, 290x90x50mm, 
290x90x75mm, 240x55x53mm, 240x115x53mm, 220x100x50mm

陶土砖 Face Brick



P.12  |   brick.artsum.com

陶土砖 Face Brick
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雅山釉面陶砖是对经典陶砖的延伸，在保留陶土砖作为外墙饰面材料的诸多优势之外，更提供了丰富多彩的艺术表达。无
论是不同陶瓷釉颜色的混搭，还是和自然面的陶土砖一起使用，釉面陶砖能够为建筑立面和室内装饰创造独特的视觉语言。

Artsum's Glazed Brick is an extension of the classic clay bricks series, offering a variety of artistic expressions while 
retaining the many advantages of clay bricks as a facade finish. Whether mixed with different ceramic glaze colors 
or used in conjunction with natural-faced bricks, glazed brick can create a unique visual language for architectural 
facades and interiors.

平砖尺寸 (Brick)： 240x60x11mm, 230x52x11mm

釉面砖 Glazed Brick



釉面砖 Glazed Brick
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雅山的老砖来自于 20 世纪不同年份，通过手工或机械制造而成，主要包括红砖、青砖和白砖。因为原有的粘土原料、烧
成工艺、原始用途、残留砂浆、历经年代、地域和气候的差异，使得其表面纹理、颜色会随机地呈现出各种或细微或明显
的变化，其边缘和表面则有不规则的磨损，充满复古之美。

Artsum's reclaimed bricks come from different years of the 20th century and are made by hand or machine. They 
are mainly available in red, gray and white. Through the process of recycling, cleaning, sifting and cutting, Artsum's 
reclaimed bricks become eco-friendly, retro and fashionable wall decorations. Artsum can provide various working 
surfaces and sizes of processing according to customers' needs.

平砖尺寸 (Brick)： 240x55x22mm, 240x110x55mm
角砖尺寸（Corner）： (240+110)x55x22mm

老砖 Reclaimed Brick



老砖 Reclaimed Brick
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+86 158 8080 0215

brick.artsum.com

+86 0592 6084019

info@artsum.com

福建雅山陶瓷有限公司
福建南安官桥塘上工业区

Fujian Artsum Ceramics Ltd.
Tangshang Industrial Zone, Guanqiao, Nanan, Fujian, China. 

Zip Code 362341


